
Hej

Sommaren har verkligen slagit 3ll och det med besked. Varma torra dagar och även om man 
har längtat som en tok så hade det varit skönt med lite va<en. Om än inte våra kära vänner 
som behöver lite svalka och grönt go< gräs.  Så bra om man kunde välja a<  det regnade på 
na<en och var varmt och soligt på dagen. 

Skulle vilja hålla kvar i de<a stycke som var med i vårt förra medlemsbrev. Gillar ordet 
sporre – en bygel - e< förstärkt handtag eller en uppmuntran. Hur vi än väljer a< använda
ordet så är det en koppling mellan människor och hästar OCH som vi vill se det, en 
färdriktning mot gemenskap. Tillsammans är vi bygeln som får föreningen a< hålla ihop och 
gå framåt. 
Vi är de enda som kan sä<a prägel på hur vi vill a< det skall vara a< komma 3ll stallet och 
hur vi möter andra där. Låt oss tänka på hur vi är mot varandra så det blir så härligt som 
möjligt.

Vi vill påminna om vår kontakt in 3ll styrelsen: styrelsen.vrf@gmail.com Här läser vi av mail 
flera gånger under veckan. Här når ni även vår medlemsansvarige Monica. I rollen som 
medlemsansvarig är man länk mellan styrelse och medlemmarna. Förutsa< a< man själv vill 
så tas ideér och tankar vidare 3ll styrelsen. Ibland kanske man bara behöver prata av sig om 
en tanke eller upplevelse och då väljer man själv om samtalet eller mailet skall stanna hos 
medlemsansvarig. I styrelsen har vi tystnadsplikt. Vidare är det vik3gt a< poängtera a< vi 
vill vara så objek3va som möjligt och inte tar någons par3.

Vi vill välkomna er alla på en medlemsdag – så save the date. Lördag den 9/9 går den av 
stapeln. Vidare informa3on om vad dagen kommer a< erbjuder presenteras lite närmare. 
Men en liten glimt är a< vi kommer presentera en kollek3on av medlemskläder. Vi är mycket 
spända på a< se vad ni tycker om den. 

Sporren
medlemsbrev 2
juni 2023

mailto:styrelsen.vrf@gmail.com


Under 'den som gå- sedan vårt förra medlemsbrev har det hänt en del i vår förening.
Vi har köpt in nya hästar 'll föreningen Gimy och The White Knight som vi hoppas kommer bli e- härligt 'llsko- 'll ponnyfamiljen.
Bolivia fick e- föl 22/5 Lilla La Paz. Bedårande söt. Annika har lagt ut bilder på vår facebooksida där ni kan se henne.
Elias kommer gå i pension vid terminens slut. Vi tackar Elisa för 9 härliga år 'llsammans och hoppas a- han får det bra hos sin nya ägare.
Tyvärr ådrog sig Ford en skada på sensommaren -22. Han har behandlats få- stå på vila, tyvärr utan a- lyckas få sin minisk a- läka.
Där av fick vi låta honom somna in under våren. Han kommer bli saknad av alla.

Styrelsen har varit på kurs med SISU där vi har diskuterat kring hur vi skall jobba
Inom styrelsen och få- verktyg för a- börja vårt arbete med olika dokument 
som behövs. Verksamhetsplan, Vår värdegrund för a- nämna några.
Vi har också som nämndes '-at på en klädkollek'on .

Vi vill passa på a- tacka Ida Ranö för året som hon jobbat hos oss som lärare på 
våra lördagslek'oner. Ida har varit uppska-ad som ridlärare av sina elever och en 
rolig tjej a- ha i gänget.
Lycka 'll framöver säger vi. 
Vi vet ännu inte vem som kommer a- fylla hennes plats 'll hösten.

Det har visats intresse för a- åter bygga upp en tävlingskommi-é och vi i styrelsen 
ser fram emot a- arbeta tätare 'llsammans med dem. Mer informa'on kommer
under hösten.



CavaleR har haS fullt upp med både Påskhoppning, Käpphästhoppning på Hööks och Agua Blå i Vänersborg. Här kommer en liten hälsning från dem.

Hejsan! 

E< litet inlägg från ungdomsstyrelsen. Lördagen den 20 maj var vi på Hööks och arrangerade Höökshoppet! Jä<eroligt a< få träffa många av er och så duk3ga alla 
var med sina käpphästar. Kolla in våran Instagram @vrfcavaleR Kram från CavaleR

En rik3gt härlig sommar önskar vi er alla! 


